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Z á p i s n i c a č. 4/2014 

z dvadsiateho šiesteho verejného  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach 

konaného dňa 

14. augusta 2014 v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 

 
Program:  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa. 

3. Kontrola plnenia úloh uznesenia z posledného OZ 

4. Informácia starostu  o činnosti v obci. 

5. Rôzne 

6. Určenie volebného obvodu v obci Topoľčianky pre komunálne voľby 2014 – predkladá 

starosta obce 

7. Určenie počtu poslancov v obci Topoľčianky pre volebné obdobie – predkladá starosta obce 

8. Určenie rozsahu výkonu funkcie – úväzku starostu obce na celé volebné obdobie – 

predkladá Ing. Kazík Roman 

9. Návrh VZN č. 8/2014 o vyhradení miest na umiestňovanie volebných plagátov a iných 

nosičov informácií počas volebnej kampane vo voľbách do orgánov samosprávy obcí – 

predkladá Ing. Kazík Roman 

10. Plnenie rozpočtu obce Topoľčianky za 1. polrok 2014 – predkladá Ing. Bartolomej Pavkov 

11. Úprava rozpočtu obce  Topoľčianky pre rok 2014 – Rozpočtové opatrenie č. 4/2014 

predkladá Ing. Valkovičová Oľga 

12. Monitorovacia správa programového rozpočtu za 1. polrok 2014 - predkladá Ing. 

Valkovičová Oľga 

13. Žiadosti občanov a organizácii 

14. Interpelácie poslancov 

15. Záver 

 

 

 

 

 

K bodu č. 1.) 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ poslancov, hlavného kontrolóra obce  a všetkých 

prítomných občanov. Poslanci sú prítomní  v počte 7, dvaja sú ospravedlnení. Starosta 

skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné.  
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Starosta informoval o tom, že program bol vyvesený na tabuli oznamov pri OcÚ a taktiež 

na webovej stránke obce. Upozornil, že zasadnutie je snímané na diktafón. Nikto 

z poslancov nemal k programu žiadne výhrady, starosta dal hlasovať za jeho schválenie. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7                         PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta  -  konštatujem, že uznesením č. 377/2014/26 bol schválený program dnešného 

zasadnutia OZ. 

 

 

 

 

K bodu č. 2.) 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

 

1.Návrhová komisia: - predseda:  JUDr. Jana Oravcová 

    - členovia: Ing. Roman Kazík, p. Peter Minár 

 

2. Overovatelia zápisnice : JUDr. Ružena Gräffová, Ing. Radimír Siklienka,PhD. 

 

Starosta dal hlasovať za  Návrhovú komisiu a za overovateľov zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 378/2014/26 schvaľuje návrhovú komisiu 

a overovateľov zápisnice. 

 

Za zapisovateľa zápisnice sa určuje : Mgr. Anton Segíň 

 

K bodu č.  3.) 

 

Posledné OZ uložilo nasledovné úlohy, ktoré predložil p. prednosta Mgr. Anton Segíň : 

 

-zabezpečiť pokračovanie výstavby chodníka, cyklochodníka v priestore pred hotelom 

Národný dom 

Úloha čiastočne splnená, je  vybratá firma, ktorá má uvedenú činnosť realizovať. 

 Spoločnosť Lemus s. r. o vypracovala návrh dopravného riešenia, ku ktorému boli 

vznesené určité pripomienky. 

Je v ňom zakreslených 10 parkovacích miest a jedno parkovacie miesto pre telesne 

postihnutých, ďalej dva  ostrovčeky  na  riadenie  dopravy  pri  výjazde  na  štátnu  cestu 

II. triedy č. 511 a s tým spojené dopravné značenie. Budú tam umiestené kvetináče na 

estetickú a zároveň bezpečnostnú funkciu. Vytvorenie prechodu pre chodcov a cyklistov 

v priestoroch pri „trojici“ je v štádiu vybavovania. Je nutná tvaromiestna obhliadka a na 

základe nej sa vytvorí cenový návrh.  
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 Predseda návrhovej  komisie prečítal návrh na uznesenie. 

 

Hlasovanie: 

ZA :  7  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta skonštatoval, že uznesenie č.  379/2014/26 berie na vedomie   správy o kontrole 

plnenia jednotlivých  úloh z predchádzajúcich OZ. 

 

K bodu č.  4.) 

 

Kultúrno-spoločenské akcie  
 

 

06.07.2014 –Otvorenie Kultúrneho leta, poďakovanie patrí sponzorom a pracovníčkam 

oddelenia kultúry, zvukárom a ostatným organizátorom. 

   

19. a 20.07.2014– 328. ročník Mariánskej púte organizovaný farským úradom. 

 

01.08.2014 – Nový správca farnosti 

 

09. a 10.08.2014 –Medzinárodná výstava psov (chrtov) v priestoroch Dostihovej dráhy 

Národného žrebčína. 

 

 

Investičné akcie  

 

– pokračuje výstavba  kanalizácie, eurofondovej akcie - dobudovanie kanalizácie v obci 

Topoľčianky, ktorej investorom je ZsVS a. s., dodávateľom stavby je spoločnosť 

Vodohospodárske stavby Bratislava a. s.  

 

- príprava technického riešenia chodníka obce od Autoservisu p. Siklienku po Ústredný 

sklad Ministerstva Vnútra (Hlavná ulica). 

 

- pokračujú dokončovacie práce na prístavbe nového školského pavilónu v areáli ZŠ na 

ul. Litoměřickej, ktorá bude dokončená, skolaudovaná  a uvedená do prevádzky        

1. septembra 2014. 

 

-  do 21.07.2014 bola podaná projektová dokumentácia na environmentálny fond MŽP SR 

v rámci aktivity energetická úspornosť verejných budov, so žiadosťou na zateplenie 

obvodového plášťa a strechy DKS a OcÚ. Dotácia vo výške 200 000 €.  

 

 

Predseda návrhovej komisie oboznámil prítomných s návrhom na uznesenie č. 

380/2014/26    
 

Hlasovanie: 

ZA :  7  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 
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Starosta obce konštatoval, že OZ berie na vedomie správu starostu o činnosti v obci od 

posledného OZ  a že uznesenie č. 380/2014/26 bolo prijaté.  

 

K bodu č.  5.) Rôzne: 

 Riaditeľ Mgr. Barát – od septembra 2014 vďaka prístavbe pribudne nových asi 15 

žiakov, čo značne pomôže škole aj po finančnej stránke. Zároveň pozývam na slávnostné 

otvorenie dňa 2.9.2014. Triedy sú plne pripravené. Zo starej budovy školy ostali staré 

lavice a stoličky (vo veľmi zlom stave), ktoré nie je kam umiestniť, keďže sú priestory na 

odkladanie zaplnené.  

 

 

p. Števčík – Zlá situácia na cestách, kde stojí voda a komplikuje občanom život. 

starosta – SVHS BA vykoná spätné úpravy miestnych komunikácií. 

 

p. Števčík – Informácia: Kolkáreň v parku dostala termín na odpratanie. Bol 

potencionálny záujemca, ale nebolo mu umožnené predávanie nápojov v danom priestore 

a preto odstúpil od ponuky. 

-presťahovanie mliečneho automatu 

prednosta – Je pokazený zhruba 10 dní. P. Ing. Horný informoval že po vylúpení 

automatu je poškodený software automatu a rieši sa potenciálna oprava alebo úplné 

zrušenie automatu.  

 

p. Števčík – Športová ulica - prevalený kanál 

prednosta – Na priestoroch ihriska je skládka ktorá sa bude odvážať. Po dokončení prác 

a odstránení skládky sa bude situácia riešiť- opravovať. 

 

p. Števčík – Guľové lampy na námestí pri ceste svietia vodičom do očí. 

prednosta – Pri výmene výbojok by sme tam dali slabšie. S lampami ako takými sa 5 

rokov nič robiť nesmie.   

 

p. Števčík – Lavička pri lekárni bola odstránená. Prečo? 

starosta – Na podnet občanov sme odstránili lavičky, kvôli tomu že tam sedávali asociáli 

(opilci).    

 

p. Siklienka – Žitavanská ulica; poukazujem na fakt, že táto ulica nemá chodníky a je tam 

zvýšená frekvencia dopravy po odklonení ulice Dlhovského;  

- poukazujem na fakt, že poklop pri výjazde na Moraveckú ulicu nie je dostatočne kvalitne 

spravený; 

- cesta realizovaná na druhej časti Dlhovského ulice bola plytvanie financiami obce. 

prednosta – Pri realizácii tohto projektu sme realizovali iba provizórnu cestu, ktorá bola 

z väčšej časti realizovaná sponzorsky za minimálne náklady. 

Odklonená doprava bola spravená na základe petičnej žiadosti občanov žijúcich na danej 

ulici. 

Prípojky ktoré robí momentálne Kanvod - vzťahuje sa ne 5 ročná záruka a pri akomkoľvek 

nedostatku alebo porušeniu je povinný danú závadu odstrániť.  

 

p. Siklienka – Príjazdová cesta ku viniciam je vo veľmi zlom stave a je takmer 

neprejazdná. 



 6 

prednosta – Tieto pozemky nie sú právne vysporiadané a nie sú majetkom obce, preto 

s tým nedokážeme nič spraviť. Poľnohospodári mali tiež záujem o opravu a prejazdnosť, 

ale nie je to možné uskutočniť.   

 

p. Siklienka – Bioskládka je v hroznom stave a je to skôr smetisko. 

prednosta – Bioskládka je riadne označená tabuľkami a môže sa tam vyhadzovať len 

ekologický odpad. To, že to ľudia nerešpektujú už naša vina nie je. Daná skládka bola 

čistená tento rok už 4 krát. 

 

p. Siklienka – Výmole a výtlky na chodníku povedľa školy pri jarku. 

Užívatelia pozemkov neboli upovedomení, keď ste im brali pozemky smerom na Žikavu. 

Časť z toho mám na papieri aj ja a vy beriete tie pozemky pre seba. 

starosta – Dané pozemky sú obecné, s tým, že ich využívali ľudia a boli upovedomení, že 

do budúcna, ak by obec pozemky potrebovala, sú pozemky povinní uvoľniť.  

 

p. Siklienka – Prečo ste predali hornú školu aj s pozemkami? 

p. Minár – Daná budova z vonku je síce pekná, ale priestory tried sú v nevyhovujúcom 

stave a riziko ohrozenia detí je priveľké. Druhá vec: pozemky sú štátne, keďže ich štát 

neuvoľnil. Nemáte relevantné informácie. 

 

p. Siklienka – Na povodí Leveša bol 3-metrový pás vybudovaný pre havarijne stavy pre 

ťažké mechanizmy. Prečo bol zrušený? A nachádzajú sa tam náletové dreviny, ktoré pri 

povodniach môžu zapchať prietok. 

prednosta – Áno kedysi tam bol, daný pás sa zrušil, keďže nebolo možné inak postaviť 

most pre chodcov pri Materskej škole. V súčasnosti majú mechanizmy iné prístupové 

cesty, ktoré ešte pri pôvodnej stavbe pásu neexistovali. Ohľadne drevín nemôžeme nič 

robiť, keďže to má v správe Povodie Dolnej Nitry a nie my, ich vyjadrenie bolo, že 

nemajú dostatok financií na čistenie. 

 

p. Michal Hudec – Prišiel som za spoločnosť Gardenia Slovakia, kúpili sme 

Šampiňonáreň Topoľčianky. Máme naplánované zamestnať do 20 ľudí a v druhej fáze 

ďalších 20. 

starosta – Bol som na stretnutí s majiteľmi, spolupráca vyzerá na veľmi dobrej úrovni 

a dúfam, že sa predíde problémom z minulosti.  

Ing. Siklienka, PhD. – Ako chcete predísť zápachu? 

p. Michal Hudec – Používané budú iné technologické postupy. Väčšina výrobného 

procesu bude situovaná vo vnútri budov. A máme v pláne kúpiť poprašovače na 

vytvorenie zápachovej clony. 

 

p. Mašír – na povodí Leveša je navážaná škridla z druhej strany. Pri prívalových vodách 

sa všetko vyleje na našu stranu. 

- Výjazd hasičského vozidla je značne sťažený na základe parkovania ľudí na druhej 

strane (konkrétne jeden Jeep, ktorý tam parkuje stále). 
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- Na parkovisku pri OcÚ môžu parkovať aj iné vozidlá ako návštevníci OcÚ? 

p. Minár – Na danom parkovisku je značkami vyznačené kto tam môže parkovať. Ak 

parkovisko nie je úplne plné, nie je problém ak si aj niekto zaparkuje auto na daných 

miestach. 

- on parkuje mimo cesty a preto preňho neplatí značka Zákaz zastavenia. Jediné riešenie je 

vybudovanie chodníka do 1,5 m širokého s nízkym obrubníkom. 

prednosta – cesta popri Leveši je súkromný majetok. Je na pláne vybudovanie 

ochranného valu na strane od bytoviek. Ale v súčasnosti naše povodňové opatrenia sú 

dostatočné. 

 

Ing. Hrdlovič – Popri Leveši pred naším domom je ešte stále náš majetok a chodili tam 

ťažké mechanizmy bez nášho vedomia.  

prednosta – Stal sa omyl, kedy som si myslel že dané pozemky sú obecné. 

Ospravedlňoval som sa a odteraz tadiaľ budú môcť chodiť len s písomným povolením 

majiteľov pozemkov. 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 381/2014/26. 

 

OZ v Topoľčiankach  

 

UKLADÁ: Prednostovi OcÚ zabezpečiť opravu chodníka medzi ohradou ZŠ a RD 

(školský jarok). 

 

BERIE NA VEDOMIE: Návrh Mgr. Baráta, riaditeľa ZŠ, na vyradenie hnuteľného 

majetku v hornej škole. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 381/2014/26 berie na vedomie.  

 

 

K bodu č.  6.)  

 

Juraj Mesko,  starosta obce - Podľa Harmonogramu organizačno-technického 

zabezpečenia volieb do orgánov samosprávy obcí v roku 2014 musí obecné zastupiteľstvo 

do 11. septembra 2014 určiť a zverejniť volebné obvody a počet poslancov obecného 

zastupiteľstva, ktorý sa v nich volí. 

Podľa § 9 zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí,  
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(1) pre voľby do obecných zastupiteľstiev sa v každej obci utvoria viacmandátové 

volebné obvody, v ktorých sa volia poslanci obecného zastupiteľstva pomerne k 

počtu obyvateľov obce, najviac však 12 poslancov v jednom volebnom obvode. 

(2) V obci, v ktorej sa má zvoliť 12 alebo menej poslancov, môže sa utvoriť iba jeden 

volebný obvod. 

(3) Volebné obvody a počet poslancov v nich podľa odseku 1 alebo odseku 2 určí 

obecné zastupiteľstvo a zverejní ich najneskôr 65 dní pred dňom volieb. 

(4) Pre voľby starostu obce tvorí každá obec jeden jednomandátový volebný obvod. 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 382/2014/26. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 382/2014/26 schvaľuje V obci Topoľčianky 

zriadenie jedného  volebného  obvodu. 

 

 

 

K bodu č.  7.)  

 

starosta  -  Podľa § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení  
 

Počet poslancov na celé volebné obdobie určí pred voľbami obecné zastupiteľstvo podľa 

počtu obyvateľov obce takto: 

 

 

d) od 1 001 do 3 000 obyvateľov obce 7 až 9 poslancov, 

 

Pre volebné obdobie 2014-2018 navrhujeme ponechať doterajší počet poslancov obecného 

zastupiteľstva v počte deväť poslancov.  

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 383/2014/26. 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 383/2014/26 schvaľuje deväť poslancov 

obecného zastupiteľstva pre volebné obdobie rokov 2014-2018. 
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K bodu č.  8.)  

 

 

Ing. Roman Kazík - : Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach určuje rozsah 

funkcie starostu obce Topoľčianky na plný úväzok na jeho celé funkčné obdobie vo 

volebnom období 2014-2018. 

Dôvodová správa: 

Zákon SNR č. 369/1990 Zb.,  § 11 ods. 4 písm. i) o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov  vyhradzuje obecnému zastupiteľstvu určenie rozsahu výkonu funkcie starostu 

obce najneskôr 90 dní  pred  voľbami a to na celé funkčné obdobie. Voľby sa uskutočnia 

dňa 15.11.2014 a preto je potrebné určiť rozsah funkcie starostu obce Topoľčianky na 

tomto zasadnutí obecného zastupiteľstva. Vzhľadom na rozsah činností, ktoré starosta 

obce Topoľčianky zabezpečuje, na počet obyvateľov v obci Topoľčianky navrhuje sa, aby 

obecné zastupiteľstvo určilo  rozsah práce starostu obce Topoľčianky na plný úväzok na 

celé funkčné obdobie  vo volebnom období 2014-2018. 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 384/2014/26. 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 384/2014/26 schvaľuje Rozsah funkcie 

starostu obce Topoľčianky na plný úväzok na jeho celé funkčné obdobie vo volebnom 

období 2014-2018. 

 

 

K bodu č.  9.) 

 

Ing. Roman Kazík - : Účelom tohto nariadenia je v súlade so zásadou rovnosti 

kandidujúcich politických strán alebo koalícií vyhradiť plochy, na ktorých možno na 

verejných priestranstvách na území obce počas volebnej kampane  umiestňovať 

a vylepovať volebné  plagáty a iné nosiče  informácií   volebnej kampane pre voľby  do 

orgánov samosprávy obce a určiť podmienky predvolebnej kampane. 

 

starosta- pojem uznesenie je pri VZN nahradený pojmom nariadenie. 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  NARIADENIE č. 9/2014. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že NARIADENIE č. 9/2014 schvaľuje VZN č. 8/2014 

o vyhradení miest na umiestňovanie volebných plagátov a iných nosičov informácií počas 

volebnej kampane vo voľbách do orgánov samosprávy obcí. 
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 K bodu č.  10.) 

 

Ing. Bartolomej Pavkov – hlavný kontrolór obce – Plnenie rozpočtu bolo 

prekonzultované so zamestnancami obce – učtárne. 

Za  I. polrok    2014   dosiahli rozpočtové  príjmy obce   827 503 € . V tom sú zahrnuté 

príjmy bežné v hodnote 698 559 €, čo predstavuje 51 % ročného rozpočtu bežných  

príjmov.   Z uvedeného  vyplýva  časové  prekročenie  rozpočtu (za časový plán na I. 

polrok považujem 1/2  ročného rozpočtu)  bežných príjmov celkom  o 19 780 €. 

Kapitálové príjmy v hodnotenom období  boli vo výške 36 492 € . Splnenie na 38%. 

Príjmy z finančných operácii  v hodnotenom období  dosiahli  79 062 €  .Vlastné príjmy 

RO s právnou subjektivitou  -  ZŠ  boli  v sume 13 390  €. 

Celkove  plnenie príjmov na  53% ročného rozpočtu možno hodnotiť pozitívne. 

Celkové výdavky obce  za I.  polrok 2014 dosiahli   čiastku  678 817  € ( 44 %  ročného 

rozpočtu ). 

Z tejto sumy predstavujú bežné výdavky 597 876 €, čo je plnenie  ročného  rozpočtu  na 

45 %.  Kapitálové výdavky  boli v I. polroku  čerpané v hodnote 41 907 €.   Výdavky  

z finančných operácií dosiahli sumu 39 034  €, čo je plnenie na 50 %. 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 385/2014/26. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 385/2014/26 berie na vedomie Plnenie 

rozpočtu obce Topoľčianky za 1. polrok 2014. 

 

 

 

K bodu č.  11.) 

 

Ing. Valkovičová Oľga -  

                   Na základe ustanovenia § 14 ods.1 zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov 

 upravujeme rozpočet schválený na rok 2014 nasledovne: 

 podľa ods.2 písm a) citovaného zákona: presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci 

                                schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, 

                              

podľa ods.2 písm b) citovaného zákona:   povolené prekročenie a viazanie príjmov, 

podľa ods.2 písm c) citovaného zákona:   povolené prekročenie a viazanie výdavkov 

 Je to navýšenie schváleného rozpočtu o  
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vyšší príjem vlastných prostriedkov obce z prenájmu, pokút, dobropisov v celkovej sume 

1.330,00 € 

a príjem finančného príspevku z obce Machulince na Beh oslobodenia v sume 35,00 €.  

V bežných príjmoch základnej školy navyšujeme ich vlastné príjmy, ktoré použijeme na 

doplatok kapitálového výdavku z vlastných zdrojov. Je to suma 5,00 €. 

 Ďalej upravujeme rozpočet o kapitálové príjmy z predaja pozemku a vysokozdvižnej 

plošiny o sumu 2.100,00 €. 

Celkovo je príjmová časť rozpočtu navýšená o 3.470,00 €. 

 O túto istú sumu je upravená aj výdavková časť rozpočtu (podľa prílohy). 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  UZNESENIE č. 386/2014/26. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že UZNESENIE č. 386/2014/26 schvaľuje Úpravu 

rozpočtu obce  Topoľčianky pre rok 2014. 

 
 

 

K bodu č.  12.) 

 

Ing. Valkovičová Oľga - Monitorovaciu správu o plnení programového rozpočtu Obce 

Topoľčianky predkladáme podľa zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách v 

znení neskorších predpisov. Monitorovanie je systematický proces zberu, triedenia 

uchovávania relevantných informácií o vecnom a finančnom plnení programov. Údaje 

získané monitorovaním sa využívajú pri monitorovaní výkonnosti. Monitorovanie 

výkonnosti je priebežné sledovanie plnenia cieľov a merateľných ukazovateľov programu 

počas celého obdobia jeho realizácie. Výsledky monitorovania sa prezentujú v 

monitorovacej správe. 
Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach Uznesením č.  336/2014/23      zo dňa 18.02.2014 

schválilo Programový rozpočet Obce Topoľčianky pre rok 2014 

s nasledovnými programami: 

Program  1: Manažment a kontrola obce  

Program  2: Propagácia a marketing 

Program  3: Interné služby  

Program  4: Služby občanom 

Program  5: Bezpečnosť 

Program  6: Odpadové hospodárstvo 

Program  7: Komunikácie 

Program   8: Vzdelávanie 

Program   9: Šport 

Program 10: Kultúra 

Program 11.: Prostredie pre život 

Program 12.: Bývanie 



 12 

Program 13: Sociálne služby 

Program 14: Administratíva   

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  UZNESENIE č. 387/2014/26. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že UZNESENIE č. 387/2014/26 SCHVAĽUJE 

Monitorovaciu správu o plnení Programového rozpočtu obce Topoľčianky za 1. polrok 

2014. 

 

 

 

K bodu č.  13.) 

 

starosta - MUDr. Helena Ragasová 

Znenie návrhu:   Žiadosť o súhlas s vytvorením parkovacieho miesta  

Prosím o súhlas s vytvorením parkovacieho miesta oproti ambulancii na ulici Hlavná 72 

Topoľčianky. Matky s chorými dojčatami nemajú možnosť zaparkovať auto v blízkosti 

ambulancie. Pred vchodom do brány je chodník a cyklotrasa, na ceste je autobusová 

zastávka. Možnosť zaparkovať pred železiarstvom je ľuďom znemožnená z dôvodu že 

majiteľka Mária Červená považuje tieto parkovacie miesta za svoje vlastníctvo. Napriek 

mojim prosbám nenastalo v tejto veci zlepšenie. Prosím, aby bola menovaná pani 

upovedomená, že pred jej obchodom je parkovisko zriadené obcou a nejedná sa 

o súkromný pozemok ani o vchod do súkromného domu .      

p. Minár – pri realizácii predzáhradky bolo udelené stavebne povolenie na projekt ktorý 

už obsahoval parkovacie miesta, ale nebol zrealizovaný. 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 388/2014/26. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 
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Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 388/2014/26 neschvaľuje : Žiadosť o súhlas 

s vytvorením parkovacieho miesta oproti ambulancii na ulici Hlavná 72,  951 93  

Topoľčianky. 
 

 

starosta – MUDr. Balážová Marta - Občianske združenie Život pre Moravecko  

Znenie návrhu:   28.02.2014 bola ukončená petícia proti zámeru „Energetické 

zhodnocovanie plastov – Zlaté Moravce“ vyzbieraním 11 045 podpisov občanov mesta 

Zlaté Moravce a priľahlých obcí. Týmto petičný výbor ukončil svoju činnosť a založil 

Občianske združenie Život pre Moravecko. Mnohí z Vás sa aktívne zapojili do petičnej 

akcie a vyjadrili svoj nesúhlasný postoj a tiež nesúhlasný postoj Vašich občanov so 

spomínaným zámerom. 

Momentálne stále prebieha proces EIA, nič nie je zastavené, skončené, investor intenzívne 

pokračuje vo svojom úsilí, v snahe zastaviť zámer musíme obyvateľov informovať, 

organizovaním informačných akcií, vydávaním letákov. 

Z tohto dôvodu Vás chceme poprosiť o finančný príspevok v rámci Vašich možností na 

č.ú. SK 4019870012/7500. 

Budúci týždeň nájdu vaši občania vo svojich schránkach leták vložený do Inzertného 

expresu. 

 

Ing. Siklienka, PhD.: Navrhujem príspevok v hodnote 150 €. 

starosta – Ja plne súhlasím treba podporiť túto vec. 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 389/2014/26. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 389/2014/26 schvaľuje : Žiadosť 

zaregistrovanú pod s. č. 1272/2014 o finančný príspevok pre Občianske združenie Život 

pre Moravecko vo výške 150 €. 

 

 
 

starosta – Eva Pacovská – Súkromná základná umelecká škola, Nové Sady 176 
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Znenie návrhu:   Dovoľujem sa obrátiť na Vás so žiadosťou  o uzatvorenie zmluvy 

o nájme nebytových priestorov. V októbri 2012 sme zriadili pobočku Súkromnej základnej 

umeleckej školy Evy Pacovskej v Topoľčiankach a pre žiakov ZŠ v Topoľčiankach sme 

vytvorili tanečný ateliér v priestoroch Kultúrneho domu. Záujem detí aj rodičov o túto 

aktivitu pretrváva dodnes, tanečný ateliér v šk. roku 2013/2014 navštevovali naďalej deti 

z Topoľčianok, Obýc, Žikavy a blízkeho okolia. Našim cieľom aj do budúcna ostáva 

ponúknuť možnosť čo najširšiemu okruhu detí navštevovať tanečný ateliér v 

Topoľčiankach, preto Vás chcem požiadať o predĺženie zmluvy o nájme nebytových 

priestorov aj na ďalšie obdobie pri zachovaní výšky nájmu. Pre školu v súčasnosti je aj 

naďalej schodná suma cca 25 € mesačne, s tým, že udržanie výšky nájmu zabezpečí 

udržanie školného poplatku v pôvodnej výške a to 4 € mesačne.  

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 390/2014/26. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 390/2014/26 schvaľuje : Žiadosť 

o uzatvorenie zmluvy o nájme nebytových priestorov za nájom 25 € mesačne. 

  

 

starosta – Ľudovít Chládek  a kol. 

Znenie návrhu:   Žiadosť o spolufinancovanie nákladov na vydanie brožúry pod názvom 

„Ján Laktiš – duchom kňaz a telom športovec“. Boli by sme radi, keby finančná 

spoluúčasť obce Topoľčianky nebola nižšia ako 100 €. Za uvedenú sumu 

spolufinancovania dostane obec sto brožúr. Brožúru chceme vydať v tomto roku v októbri 

v náklade 500 ks a finančné výdavky za grafické spracovanie a vytlačenie by nemali 

presiahnuť 600 €. Text na viac ako 40 stranách bude obohatený asi tridsiatimi 

originálnymi a cennými fotografiami. 
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Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 391/2014/26. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 391/2014/26 schvaľuje : Žiadosť 

o spolufinancovanie nákladov na vydanie brožúry pod názvom „Ján Laktiš – duchom kňaz 

a telom športovec“, vo výške 100 €, ktoré budú vyplatené po dodaní 100 ks uvedenej 

brožúry. 

 

K bodu č.  14.) 

 

starosta – prečítam dva materiály, zo zmluvy vyplýva oboznámiť OZ o tejto veci. Ide 

o Nadáciu Pontis z Bratislavy. 

 

Vážený pán starosta 

Radi by sme Vás informovali o ďalšom postupe v rámci programu Ekoobec – Audit 

verejného osvetlenia vyhláseného z Nadačného fondu Slovenských elektrární v Nadácií 

Pontis. 

 

Audit verejného osvetlenia, ktorý ste získali vďaka zapojeniu sa do nášho programu, 

predstavuje šancu na ekologicky ohľaduplnú modernizáciu verejného osvetlenia vo Vašej 

obci. 

Záverečnú správu o využití predmetu nefinančného daru Vás žiadame zaslať na adresu 

Nadácie Pontis do 30.9.2014, najneskôr však do 3 mesiacov odo dňa prijatia nefinančného 

daru, t.j. odo dňa ktorý je uvedený na protokole o odovzdaní a prebratí Auditu verejného 

osvetlenia. Jednoduchý formulár Vám zašleme do konca júla e-mailom na adresu uvedenú 

v Zmluve o nefinančnom dare. 

V prílohe Vám zasielame podpísaný preberací protokol vypracovaného Auditu verejného 

osvetlenia na archiváciu. 

Dovoľujeme si Vám pripomenúť, že v Zmluve o nefinančnom dare ste sa zaviazali 

predložiť Audit verejného osvetlenia na rokovanie OZ, a to najneskôr v lehote 6 mesiacov 

odo dňa odovzdania Auditu verejného osvetlenia obci. 

 

Protokol je z 30.6.2014 a je vyhotovený na základe ZMLUVY O NEFINANČNOM 

DARE – vykonanie auditu verejného osvetlenia č. SE14nef_01 uzavretá v zmysle §51 

Občianskeho zákonníka.  

Obec by do budúcnosti chcela renovovať osvetlenie aj preto bol daný audit vykonaný. 

V minulosti sme dostali dotáciu a menili sme osvetlenie za úspornejšie svietidlá. 
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P. Miloš Šedík; Kolárova 2953/22A 

Oznámenie: Miloš Šedík výlučný vlastník nehnuteľností nachádzajúcich sa v katastrálnom 

území obce Topoľčianky zapísanej na LV 2008C; oznamujem že v mesiaci marec 2015 

plánujem so začatím prestavby nehnuteľností. 

Chcem vybudovať polyfunkčné zariadenie Centrum zdravia, ktoré bude slúžiť občanom 

obce. Budú tam zariadenia pre lekárov a špecialistov, lekáreň, rehabilitačné a masážne 

centrum a kancelárske priestory. Realizácia Podnikateľkého zámeru by mala byť ukončená 

v roku 2016. 

 

Reagovať sa bude až keď bude v rukách projektová dokumentácia. 

 

 

JUDr. Oravcová – parkovisko pre invalidov: či musí byť aj zvislé značenie – bude kaziť 

výhľad na pomník. 

p. Minár – Vyhradené parkovacie miesto musí byť označené bielym krížom na danom 

mieste, čo signalizuje vyhradené parkovacie miesto a zvislé značenie určuje pre koho je 

vyhradené. Inak je neplatné. 

prednosta – Pripomienka sa posunie projektantovi. 

 

JUDr. Oravcová – Či by sa nedala konať poľovnícka zábava v parku? 

starosta – Rozmýšľali sme o tom ale bolo by to veľmi komplikované. Do budúcnosti to 

možné je, uvidíme ako dopadne tento ročník a pripadne by sme mohli niečo vyriešiť 

s Poľovníckym združením.    

 

Ing. Adamičková – oprava Zdravotného strediska 

starosta – Je rozbehnuté eurofondové obdobie 2014-2020, mali by byť vyčlenené 

prostriedky na rekonštrukciu zdravotníckych zariadení s 5 a viac ambulanciami (v 

súčasnosti sú 4). Ak by sa podarilo získať dané prostriedky je to najideálnejšie riešenie. 

Ing. Kazík – dané peniaze sú viazané na využitie na opravu ZS. 

 

 

Ing. Kazík – Dlhovskéko ulica: oprava cesty od firmy Ecom plus; orientačný rozpočet 

celkom 35 500 € bez dane - pre obec 15 500 € bez dane a 20 000 € Vodohospodárske 

stavby. 

Bola by to jednosmerná cesta a treba pripočítať náklady na podkladový štrk.  

JUDr. Gräffová – časť je ešte stále vo vlastníctve štátu. 
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K bodu č.  15.)  

starosta 

Ďakujem všetkým zúčastneným za trpezlivosť počas konania OZ. Prajem Vám pekný 

zvyšok večera. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Anton Segíň                                      Juraj M e s k o     

    zapisovateľ              starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

JUDr. Ružena Gräffová,     –––––––––––––––––––––––––––– 

 

Ing. Radimír Siklienka, PhD.  –––––––––––––––––––––––––––– 


